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Valtuutettu Jari-Antti Hörkkö luki ja jätti seuraavan 8 valtuutetun 
allekirjoittaman valtuustoaloitteen:  
 
”Kuten kaikki tiedämme, niin Naantalin saaristossa on valtavasti 
potentiaalia. Kalastuksen osalta Naantalin saariston kehittämisessä ei ole 
kuitenkaan mitään punaista lankaa, jonka mukaan toimittaisiin vaan 
jokainen puuhaa tahollaan. Ja nyt tarkoitan sekä ammattikalastusta että 
vapaa-ajan kalastamiseen liittyvää toimintaa. Minä uskon, että hyvin 
hoidettuna ja koordinoituna nämä hyötyvät toisistaan ilman minkäänlaista 
vastakkainasettelua. 
 
Ehdotankin, että Naantali laatii oman kalatalousohjelmansa, jossa 
suunnitellaan sekä lyhyellä että pitkällä aikavälillä toimia, jotka toimivat 
kalastuksen olosuhteiden kehittämiseksi. Tällaisia keinoja voisi olla 
vaikkapa taukopaikkojen ylläpito, haukitehtaat, paikalliset rauhoitukset, 
kalasatamien kehittäminen, markkinointi yms. Valistuksella ja opastuksella 
vältettäisiin vastakkainasettelua eri käyttäjäryhmien välillä. Lisäksi 
tehtäisiin yhteistyötä muiden saaristokuntien välillä.  
 
Täytyy muistaa, että kaupunki voi hakea hankerahaa yleishyödyllisen 
elinkeinokalatalouden ja kalastusmatkailun kehittämishankkeisiin 
Saaristomeren kalaleaderiltä. 
 
Näistä toimista hyötyisivät paikalliset yrittäjät, erityisesti majoitus- ja 
ravintolayritysten osalta. Saaristolautakunta olisi omiaan toimimaan 
koordinaattorina Naantalin kalastusolosuhteiden kehittämisessä.” 

 
Päätös Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi. 
  


